
 
 
 
 
 
 
Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten,  
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen over “samenwerkingsafspraken 

Metropoolregio Amsterdam”, 
Datum:         25 augustus 2021  
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten over de “samenwerkingsafspraken Metropoolregio Amsterdam”, agenda 
punt 7, op de beeldvormende agenda van EMS op 1 september 2021. We 
verwijzen ook naar de Lijst Ingekomen Stukken van week 28, nr. 6 Concept 
samenwerkingsafspraken MRA inclusief de bijgevoegde aanbiedingsbrief van de 
MRA aan ‘raads- en Statenleden in de Metropoolregio Amsterdam’.  
 
Zoals eerder besproken is de tijdsdruk groot en in september verwacht het MRA 
bureau al de wensen en opvattingen retour op de concept 
samenwerkingsafspraken MRA. 
 
Mede om de tijdsdruk tegemoet te komen en een effectief gesprek over dit 
onderwerp te voeren op 1 september as heb ik de volgende vragen aan het college: 
 

1. Wat heeft GS met de reacties die vanuit PS zijn meegegeven (zie Bijlage 1 
van de stukken voor 1 september) tijdens het debat en via het aangenomen 
amendement op 28 april jl. gedaan? En hoe kunnen wij die terugvinden in het 
concept dat nu door u aan ons wordt opgestuurd en geagendeerd? 

2. Wat heeft GS, met de reacties die vanuit de raden van Lelystad en Almere zijn 
meegegeven, gedaan. Is er vanuit de deelregio uiteindelijk een gezamenlijke 
reactie geformuleerd? En hoe kunnen wij die terugvinden in het concept dat 
nu aan ons wordt toegestuurd en geagendeerd? 

3. Kunnen we een verslag van de Regiegroep(en) ontvangen waarin de 
toegestuurde wensen en opvattingen van gemeenten en provincies zijn 
besproken en van een advies zijn voorzien? 

4. De aanbiedingsbrief van 12 juli jl vanuit het MRA-bureau (zie vergaderbundel) 
stelt dat  ‘in de eerste ronde de samenwerkingsafspraken besproken kunnen 
worden tussen raad of staten en hun college. Daarbij kunnen dan de wensen 
en opvatting worden geformuleerd.‘.  In de vergaderbundel van 1 september 
as zijn geen wensen en opvattingen van GS terug te vinden. Ook ontbreekt 
het statenvoorstel.  
Is GS bereid, vóór de vergadering van 1 september as, het statenvoorstel in 
de vergaderbundel te laten plaatsen, met daarbij de wensen en opvattingen 
vanuit GS? Dat zou naar de mening van onze fractie het uitgangspunt moeten 
zijn voor een goed gesprek tussen PS en GS, tijdbesparend en in de 
mogelijkheid voorzien om eigen aandachtspunten toe te voegen. Al zal 
hiervoor (mogelijk) een amendement nodig moeten zijn. 
 

5. Is GS bereid met spoed te reageren gezien de agendering op 1 september 
2021 van dit onderwerp? 



 
Namens de fractie van JA21, 
 
Sharon de Lely 
 


